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Abstract (en)
[origin: CN104876049A] A cash box (10) has a holding area (24) bordered by a bottom unit (26) for holding a stack of currency bills. The bottom unit
(26) has at least one belt (28, 30), on which the currency bills accommodated in the holding area (24) stand on their edges. Furthermore, at least
one belt support (50, 52) is adjustable between a first position and a second position. The belt support (50, 52) in the second position raises the belt
(28, 30) in the direction of the holding area (24) relative to the first position.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Geldkassette (10), die einen über eine Bodeneinheit (26) begrenzten Aufnahmebereich (24) zur Aufnahme eines
Wertscheinstapels aufweist. Die Bodeneinheit (26) umfasst mindestens einen Riemen (28, 30), auf dem die in den Aufnahmebereich (24)
aufgenommenen Wertscheine mit ihren Kanten stehen. Ferner ist mindestens eine Riemenstütze (50, 52) vorgesehen, welche zwischen einer ersten
und einer zweiten Position verstellbar ist, wobei die Riemenstütze (50, 52) den Riemen (28, 30) in der zweiten Position relativ zur ersten Position in
Richtung des Aufnahmebereichs (24) anhebt.
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